
Tėvų komiteto posėdis

2023.05.18



Darbotvarkė

Eil nr. Klausimas/ tema Pranešėjas Trukmė

1. TK administravimo grupės metinė veiklos ataskaita Asta Rakštelienė 10

2. Veiklos grupių metinės veiklos ataskaitos Greta Bruzgienė, Andrius Klupšas, 

Giedrius Jankauskas, Artūras Gegužis

60

3. VJG administracijos informacija Ses. Edita Šicaitė 20

4. TK pirmininko rinkimai 2023-2024 mokslo metams TK nariai 20



Vilniaus jėzuitų gimnazijos Tėvų komiteto Administravimo grupės 
2022-2023 m.m. veiklos ataskaita

Grupės vadovė: Tėvų komiteto pirmininkė Asta Rakštelienė
Nariai: TK pirmininkės pavaduotoja Ivona Narbutienė, TK pirmininkės pavaduotojas Nedas Bobinas, TK sekretorė Rūta Stanaitienė 

2023.05.18



Atlikti darbai



Pagalba VJG 
administracijai
ieškant naujo
maitinimo tiekėjo. 
Atrinkta įmonė –
UAB „Sveikos
mitybos partneris“



Sudarytos TK nuostatuose
numatytos veiklos grupės:  
- Ugdymo
- Renginių
- Iniciatyvų ir projektų
- Paramos organizavimo

Parengtas ir patvirtintas 
grupių veiklos planas



Patobulinti TK veiklos
įrankiai ir priemonės:
- pasiūlyta nauja veiklų
planavimo forma
- parengti TK 
protokolo ir skaidrių
šablonai



TK veikla 
pristatyta 
naujiems 
gimnazijos 
bendruomenės 
nariams (5-tokų 
tėvams)



Organizuoti 7 tėvų
komiteto posėdžiai
(tarp jų šventinis/ 
kalėdinis TK narių
susibūrimas kartu su
režisiere VJG 
mokytoja Vida 
Lipskyte)

Parengti TK 
posėdžių protokolai



Periodiškai 
(paprastai kas 
savaitę) VJG 
bendruomenei buvo 
siunčiamas TK 
Naujienlaiškis

TK nariams 
siunčiamos vidinės 
komunikacijos 
žinutės

Tikslinė auditorija Tėvų bendruomenė Tėvų komitetas

Prenumeratorių sk. 1219 37

Išsiųsta 
naujienlaiškių

40 28

Skaitomumas, proc. 72% 91%



Parengtas 
dažniausiai 
užduodamų VJG 
administracijai 
klausimų/ atsakymų 
suvestinės projektas 
ir suderintas su VJG 
administracija



VJG svetainėje 
kelis kartus 
pateikta 
informacija apie 
TK ir jo veiklą



Aktyviai 
bendradarbiauta su 
gimnazijos 
administracijos 
darbuotojais ir su 
veiklos grupių 
atstovais, įsitraukta į 
veiklos grupių 
organizuotas veiklas

Video apie TK



Įžvalgos ateičiai

• Prioritetinis darbas – psichoaktyvių medžiagų vartojimo mažinimo 
prevencija

• Svarbu raginti tėvus labiau įsitraukti, kai organizuojami svarbūs renginiai 
gimnazijoje ar renkama nuomonė anketų pagalba.

• Toliau priminti tėvams, kad naudotųsi D. U. K. ir, jei neranda atsakymų, 
būtų aktyvūs pateikdami rūpimus klausimus savo klasės atstovui TK.



Ačiū už dėmesį ir nuoširdų darbą kartu



Psichoaktyvių medžiagų vartojimo prevencija



Svarbu (1)

• Psichologo, dėstytojo Liudo Sinkevičiaus paskaita tėvams „Paauglys be narkotikų. 
Ar tai realu?“

• Pagrindinė problema - svaiginimasis turi ilgalaikes pasekmes funkciniams ir 
struktūriniams smegenų sistemos pokyčiams, o jauname amžiuje šie pokyčiai yra 
itin greiti ir gali būti negrįžtami.



Svarbu (2)

• Pati gimnazija turi galvoti apie prevencinius veiksmus, savivaldybės 
darbuotojai gali tik patarti. Iš savivaldybės pusės šiuo metu vyksta 
„gaisrų gesinimas“;

• Efektyviausia prevencinė priemonė – švietimas, sąmoningumo 
ugdymas. Tačiau tam reikia laiko... Savivaldybė planuoja šias 
priemones:

- Visuomenės sveikatos specialistų mokymus;

- Tikslingus seminarus (apie veiksmingą prevenciją) nuo rugsėjo mėn.;

- Informacinę medžiagą tėvams (apie tai, kaip sukurti saugią aplinką).



Svarbu (3)

• Palanki aplinka pildomų el. cigarečių draudimo įsigaliojimui (vyksta diskusijos 
Seime, viešoje erdvėje, planuojami teisės aktų pakeitimai).

• Vyksta asmeninė tėvų iniciatyva – žinutės el. paštu Seimo nariams, ministrei 
pirmininkei, Seimo pirmininkei ir t.t.



Atsakymai (1)

Pirmiausia dėkoju už laišką ir profesionalumą. Aš irgi auginu 3 paauglius ir man ši tema labai svarbu ir jautri. Aš pritariu 
draudimui iš esmės ir galėčiau pateikti projektą, tačiau mane ir jus tikriausiai domina ne tik diskusija, bet ir galutinis 
rezultatas. Todėl siūlyčiau artimiausiu metu susitikti ir aptarti kaip mes draudimą galėtume „parduoti“ visuomenei ir 
daugumai Seimo narių. Tai sunkesnė užduotis net nei balkonų rūkymo draudimas, kurį įgyvendinai praeitoje 
kadencijoje. Bet patirtis ir valia yra, klausimas yra realistinis planas. Susitikime galėtų dalyvauti ir narkotikų, tabako 
departamento ekspertai, kiti Seimo nariai.
Dar kartą ačiū už laišką, imamės
Tomas Tomilinas

Pritariu Jūsų prašymui ir pateiktai informacijai, ir stengsiuosi, kad prekyba el. cigaretėmis būtų uždrausta.
Gražaus saulėto sekmadienio. 
Algirdas Butkevičius

dėkoju Jums už laišką.
Pritariu šiai pozicijai. Kviečiame ir artimiausiu metu į Tauragę atvyksta Švietimo, mokslo ir sporto ministrė pasižiūrėti 
realiai situacijos. Ji nėra tikrai gera visoje Lietuvoje ir, pritariu, kad reikia imtis skubių veiksmų.
Romualdas Vaitkus



Atsakymai (2)

Tikrai galvoju apie įstatymo pataisą. Būtina uždrausti elektroninių cigarečių naudojimą. Ačiū už geras iniciatyvas.
Angelė Jakavonytė

Dėkoju, kad kreipėtės. Ketinu balsuoti dėl uždraudimo, būtent dėl prieinamumo vaikams.
Matas Maldeikis

Manau Lietuva nėra drebinama dėl narkotikų vartojimo. Klaipėda padarė paviršių tyrimą, bet tai nereiškia, kad Lietuva 
drebinama. Duomenys iš visos Lietuvos rodo, kad tokia situacija nėra absoliučiai visoje Lietuvoje.
Pritarčiau ir draudimui. Tik niekaip negalime rasti sprendimo ,,juodajai“ rinkai, kuri tokia nėra ES šalyse. Norėdami tikrai 
gero efekto, mes turėtume uždaryti Lietuvos sienas kaip sovietmečiu ir įvesti pilną kontrolę.
Man kelia rūpestį tos elektroninės rūkymo priemonės, bet dėl to labai norisi rasti sprendimus, kurie tikrai padėtų ir 
nebūtų butaforiniai.
Tikrai ieškome atsakymų ir sprendimų.
Linas Slušnys

Tikrai pritarsiu ir raginsiu kitus.
Asta Kubilienė



Pagrindiniai skaičiai



Pagrindiniai uždaviniai

1. Padaryti viską čia ir dabar, kad nuo rugsėjo mėn. būtų uždraustas pildomų elektroninių 

cigarečių importas ir pardavimas visoje šalyje;

2. Suburti darbo grupę, kuri iki birželio mėn. pabaigos parengtų psichoaktyvių medžiagų 

vartojimo mažinimo prevencijos planą, kuriame būtų numatyti konkretūs veiksmai, 

padėsiantys mažinti problemos mastą.

Klausimas diskusijai – kokie būtų konkretūs siūlymai?



Šakių rajonas, Sudargas.

Selingeriui (knygai “Rugiuose prie bedugnės“)


	Slide 1: Tėvų komiteto posėdis  
	Slide 2: Darbotvarkė
	Slide 3: Vilniaus jėzuitų gimnazijos Tėvų komiteto Administravimo grupės  2022-2023 m.m. veiklos ataskaita  Grupės vadovė: Tėvų komiteto pirmininkė Asta Rakštelienė Nariai: TK pirmininkės pavaduotoja Ivona Narbutienė, TK pirmininkės pavaduotojas Nedas Bob
	Slide 4
	Slide 5: Pagalba VJG administracijai ieškant naujo maitinimo tiekėjo. Atrinkta įmonė – UAB „Sveikos mitybos partneris“ 
	Slide 6: Sudarytos TK nuostatuose numatytos veiklos grupės:   - Ugdymo  - Renginių - Iniciatyvų ir projektų - Paramos organizavimo  Parengtas ir patvirtintas grupių veiklos planas  
	Slide 7: Patobulinti TK veiklos įrankiai ir priemonės: - pasiūlyta nauja veiklų planavimo forma - parengti  TK protokolo ir skaidrių šablonai 
	Slide 8: TK veikla pristatyta naujiems gimnazijos bendruomenės nariams (5-tokų tėvams)
	Slide 9: Organizuoti 7 tėvų komiteto posėdžiai (tarp jų šventinis/ kalėdinis TK narių susibūrimas kartu su režisiere VJG mokytoja Vida Lipskyte)  Parengti TK posėdžių protokolai
	Slide 10: Periodiškai (paprastai kas savaitę) VJG bendruomenei buvo siunčiamas TK Naujienlaiškis  TK nariams siunčiamos vidinės komunikacijos žinutės
	Slide 11: Parengtas dažniausiai užduodamų VJG administracijai klausimų/ atsakymų suvestinės projektas ir suderintas su VJG administracija
	Slide 12: VJG svetainėje kelis kartus pateikta informacija apie TK ir jo veiklą
	Slide 13: Aktyviai bendradarbiauta su gimnazijos administracijos darbuotojais ir su veiklos grupių atstovais, įsitraukta į veiklos grupių organizuotas veiklas
	Slide 14: Įžvalgos ateičiai
	Slide 15: Ačiū už dėmesį ir nuoširdų darbą kartu
	Slide 16: Psichoaktyvių medžiagų vartojimo prevencija
	Slide 17: Svarbu (1)
	Slide 18: Svarbu (2)
	Slide 19: Svarbu (3)
	Slide 20: Atsakymai (1)
	Slide 21: Atsakymai (2)
	Slide 22: Pagrindiniai skaičiai
	Slide 23: Pagrindiniai uždaviniai
	Slide 24

